

基督教宣道會大澳幼稚園

C & M A Tai O Kindergarten

二零一八至二零一九年度 下學期通告 – 親子運動會 2019

Ref : 2018-031

敬啟者:

本園為培養兒童在德、智、體、群、美及靈各方面有均衡發展，是次活動鼓勵學生及家長多做運動身體好，透過適量的體能活動讓幼兒健康快樂成長。

親子運動會主題：『小小運動家』，親子運動會 2019 詳情如下：

日期：2019 年 3 月 15 日(星期五)

集合時間：上午 8:30 (上午 9:10 由大澳巴士站開出)

集合地點：本校 83 號課室

地點：梅窩體育館

去程：乘坐 1 號巴士由大澳出發 (家長及學生請自備來回梅窩交通費)

回程：約中午 12:30 於梅窩體育館解散

服裝：請穿整齊冬季運動服，不用帶書包及功課回校

食物：家長需要自備清水及小食。

備註:

1. 家長如不陪同出席運動會，請為學生準備來回交通費及於下午 1:30 分於學校接回幼兒。

2. 此親子活動乃在課堂以內時間進行。為方便統計出席人數，參加與否亦必須填寫回條，不參加的幼兒則不用回校集合。

3. 2019 年 3 月 18 日(一)為親子運動會後假期，請勿帶幼兒回校，謝謝!

如遇風雨，該日活動將會考慮取消，請留意當天天文台消息。

此致

貴家長

基督教宣道會大澳幼稚園

校長：陳美蓮謹啟

二零一九年三月四日

回 條

Ref : 2019-031

通告 – 親子活動『親子運動會 2019』

※ 請於 3 月 8 日(星期五)或之前交回條給班主任 ※

本人 * 同意 / 不同意 學生 _____ 班別 _____

參加「親子運動會 2019」，*並有 _____ 位家長陪同參加親子運動會。

此 覆

基督教宣道會大澳幼稚園

家長簽署：_____

聯絡電話：_____

*請圈出適用者

日期：_____

基督教宣道會大澳幼稚園

C & M A Tai O Kindergarten

NOTICE: Parent-Child Sports Day 2019

Ref : 2018-031

4 March, 2019

Dear Parents:

In order to encourage students' interest in sports the school has been organized the annual Parent-Child Sports Day on 15th March 2019 (Fri). Parents are invited to participate in the event. The theme of the sports day is "Little athletes". The details are as follows:

- Date : 15-3-2019 (Friday)
Gathering Time : 8:30am (Departs at 9:10 from Tai O bus station)
Meeting Place : Classroom No.83
Transportation : Go by Bus No.1 from Tai O (Please prepare transportation fare)
Return : Dismiss at 12:30 p.m. at **Mui Wo Sports Centre**
Dressing: Winter sport uniform (do not need to bring school bag and homework)
Foods: Please prepare snacks and water
Others: ~ Please fill the reply slip, whether you join the sports day or not
~ No need to back to school if you don't join
~ The Sports Day will be cancelled in case of bad weather

Remarks:

- 1. If parents will not accompany children to the sports day, please prepare the transportation fare for your child and pick up your child at 1:30pm at school.**
2. This activity time is conducted during class hour.
- 3. 18-3-2019 (Monday) will be school holiday, students do not need to go to school.**

Yours sincerely,

Ms Maisy Chan

The Principal

Thank you for your attention

✂

Reply Slip

Ref : 2018-031

NOTICE: Parent-Child Sports Day 2019

※ Please return to the teachers on or before 8 Mar,2019 (Fri)※

To Whom It May Concern,

I, (*agree / disagree) the student _____ Class _____ to join the Sports Day 2019 and I (* will / will not) join the sports day, with the number of (* _____) parents/adults.

Signature of Parents: _____ Contact Number: _____ Date: _____

*Please circle out the appropriate